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عده ای از ش��هروندان ش��هرک 18 هزار نفری در 
محمدشهر کرج بازهم در گیر و دار مشکل چند ساله 
خود با شرکت آبفای استان البرز هستند و این روزها 
حادتر شده است و در نتیجه همین مشکل آب بها از 
سوی این ش��هروندان به حساب ش��رکت آبفا واریز 

نمی شود. 
به گزارش مهر، عباس آباد نام شهرک 18 هزار نفری 
در محمدشهر کرج است که به قول یکی از شهروندان 
آن:  زخم دیرین مش��کل آنها با آبفا این روزها دوباره 

سرباز کرده است. 
ب��ه گفته یکی از س��اکنان ش��هرک عب��اس آباد 
محمدشهر مشکل یاد ش��ده از زمانی شروع شد که 
بخش آبرسانی این شهرک تحویل شرکت آبفا شد.  به 
بیان این شهروند تحویل گیری آبرسانی عباس آباد از 
سوی آبفا در سال 1376 صورت پذیرفته است و پیش 
از آن به صورت خودگردان و از س��وی شورای محلی 
انجام شده و طی آن نیز آب بها محاسبه و از ساکنینش 

دریافت می شد. 
این شهروند در ادامه توضیحاتش می گوید:  اما پس 
از آن تاریخ اهالی عباس آباد، به خصوص کسانی که 
بومی این محل محسوب می ش��دند به دلیل آنچه 
»تقس��یم آب عباس آباد با ش��هرک های همجوار و 
نادیده گرفتن حق و حق��وق اهالی عباس آبادی که 
سال ها برای استخراج و نگهداری آب زحمت کشیده 
و هزینه کرده بودن��د« در پرداخت آب بها و قبوض با 
آبفا مشکل پیدا کردند چرا که آب به نوعی برای خود 
عباس آبادی ها بود و هزینه حفر چاه و بهره برداری و 

نگاهداری آن طی سال ها با آنها بوده است. 
وی می افزای��د:  اما م��ردم عباس آب��اد هیچ وقت 
نخواسته اند که خدایی ناکرده در این رابطه مشکلی 
ایجاد بش��ود ب��رای همین هم پ��س از گفت وگوی 
ش��ورای محلی و معتم��دان محل با آبفا قرار ش��د 
که بدهی های صادر ش��ده از س��وی آبفا برای اهالی 
بخشیده شود یا تخفیف و قسط بندی شود و اهالی 
از سال 91 به بعد به صورت منظم و مشخص اقدام به 

پرداخت قبض آب خود کنند. 
این شهروند به توضیحاتش اضافه می کند:  اما پس 
از چندی که این روال پیش رفت و اتفاقاً شهروندان 
هم قبوض را پرداخت می کردند دوباره این زخم سر 
باز کرده و مدیران آبفا معوقات اهالی را مطالبه کرده 

است و به مش��ترکان بدهکار اخطار فوری قطع آب 
داده اند. 

این درحالی است که مدیر دفتر خدمات مشترکین 
 ش��رکت آب و فاض��اب اس��تان الب��رز اعتراضات 
عباس آبادی ها را نسبت به موضوع یاد شده منطقی 
نمی داند و این مشکل را ناشی از سوء برداشت اهالی از 
سخنان مسئولان و نوعی تعصب بیش از حد توصیف 

می کند. 
مدیر دفت��ر خدمات مش��ترکین ش��رکت آب و 
فاضاب اس��تان البرز دراین ب��اره توضیح می دهد:  
موضوع آن طوری نیس��ت که شهروندان عباس آباد 
مطرح می کنند، برای مث��ال ما در تخفیف هایی که 
خواستار آن هستند نمی توانیم خارج از قانون حرکت 
کنیم و مبالغی که در نظر گرفته شده است کاما با 

تعرفه های شورای اقتصاد هماهنگی دارد. 
عباس فرخی زاده در پاس��خ به این س��وال که » اما 
م��ردم عباس آباد فارغ از مس��أله تخفیف بحث قول 
بخشودگی آب بها و دیون خود تا سال 91 را از سوی 
آبفا مطرح می کنند؟« نیز پاسخ داد:  این اظهارنظرها 
هم درواقع نوعی سوء برداشت از سخنان مسئولان 
است و چنین چیزی در صورتجلسه ای که در تاریخ 
31 فروردین س��ال 91 و در زمان آقای نوری تنظیم 

شده قید نکرده اند. 
وی با اشاره به این که آبرسانی عباس آباد محمدشهر 
در س��ال 1376 ب��ه آبفا تحویل داده ش��ده اس��ت، 
می افزای��د:  درواقع ش��هروندان مذکور می خواهند، 
دیونی که از س��ال 76 تا 91 مطرح بوده است کاما 

بخشوده شود درحالی که این بحث منتفی است. 
این مس��ئول در همین رابطه تشریح می کند:  در 
صورتجلسه مرقوم شده در فروردین 1391 قید شده 
است که:  »آبفا صرفاً قبوض آب بهای مصرفی جاری 
مش��ترکین را از تاریخ یکم فروردی��ن 1391 صادر 
می کند و اهالی نسبت به پرداخت آن اقدام می کنند« 
 و در بند دیگری هم به صراحت عنوان ش��ده است: 
» شرکت آبفا تا تعیین تکلیف نهایی درخصوص دیون 
معوقه مشترکین که مربوط به دوره های قبل از سال 
91 می باشد اقدامی صورت نخواهد داد«.  پس طبق 
بند مورد نظر حالا که تعیین تکلیف صورت گرفته 

است بایستی نسبت به اخذ دیون اقدام کرد. 
فرخی زاده یادآور می شود:  البته به واسطه این که 

هزینه حفرچاه و نگهداری آن طی سال های یاد شده 
با خود اهالی بوده است تعصباتی هم دراین زمینه بروز 

کرده است. 
گفتنی اس��ت فرماندار شهرس��تان کرج و معاون 
اس��تاندار البرز نیز در جلس��ه ای فوق الع��اده که در 
تاریخ 26 فروردین سال جاری درخصوص مشکات 
مربوط به تأمین آب شرب برخی از روستاهای کرج 
برگزار شده بود در پاسخ به پرسش یکی از خبرنگاران 
درباره رسیدگی به وضع موجود برای آب عباس آباد 
گفته بود:  مشکات مردم ساکن عباس آباد صورت 
دیگری دارد و در این جلسه مقرر شد که شرکت آب 
و فاضاب اس��تان البرز درخصوص بدهی اشتراک و 
میزان بدهی قبل از سال 1391 مشترکین این روستا 

بررسی لازم را انجام دهد. 
ایران��ی افزوده بود:  همچنین مقرر ش��د تا تعیین 
تکلیف بدهی  قبلی مشترکین روستای عباس آباد، 
شرکت آبفای محمد شهر به اهالی منطقه اخطارهای 
لازم را درخص��وص بدهی ه��ای قبلی ص��ادر کرده 
و همزمان کار کارشناس��ی لازم درباره تأسیس��ات 
و تجهیزات س��رمایه ای و بدهی ه��ای قبلی تا دهم 
اردیبهشت ماه 93 انجام داده و گزارش را به فرمانداری 
کرج اعام کند. به گفته فرماندار کرج، در جلسه فوق 
مقرر شد که آب بهای مصرفی هر ماه مشترکین این 
روستا، بررسی و مش��خص کرده و تا تعیین تکلیف 
 نهایی مطالبات قبلی، این بدهی ه��ا در قبوض آب

 لحاظ نشود. 
برای مطلع ش��دن هرچه بهتر از موضوع مزبور با 
رئیس شورای اسامی شهر محمدشهر و همچنین 

یکی از اعضای این شورا  نیز گفت وگو کردیم. 
رئیس شورای اسامی ش��هر محمدشهر در این 
رابطه می گوید:  پیگیری های لازم در مورد حل این 
مش��کل از سوی شورای اس��امی شهر محمدشهر 
انجام گرفته و در جلسات متعددی هم مطرح شده 
اس��ت به طوری که در همین رابطه آخرین جلس��ه 
 نیز در تاریخ 23 تیرماه 93 در محل ش��ورای ش��هر 
برگ��زار ش��د. ب��ه گفت��ه کام��ران محمدی ن��ژاد 
حل وفصل موضوع یاد ش��ده در س��طح استانی نیز 
مطرح اس��ت و به جدی��ت پیگیری می ش��ود. یک 
عضو شورای ش��هر محمدش��هر نیز در همین باره 
 توضی��ح می ده��د:  درخص��وص حل این مس��أله

 قول هایی از سوی آبفا داده شده است. 
غامرضا نوریفرد می افزاید:  در زمان مهندس نوری 
نیز توافقاتی مبنی بر بخشودگی صورت پذیرفته بود 

که متاسفانه امروز شاهد تغییر آن رویکرد هستیم. 
نوریفرد تأکید می کند:  بایستی توجه کرد که مردم 
عباس آباد هیچگاه منکر دیون مورد نظر نبوده اند ولی 
به این مسأله هم بایس��تی توجه کرد که تأسیسات، 
حفر چاه و موارد دیگری که پیشتر در امر آبرسانی این 
محل موثر واقع شده متعلق به اهالی عباس آباد بوده 

است و نباید حقوق آنها را نادیده گرفت. 
به گفته وی در این رابطه یک هیأت کارشناس��ی 
درحال فعالیت است و پیشنهاد تهاتر هم مطرح شده 

است. 
بر این اساس اگر این پیشنهاد که به قول نوریفرد 
یک پیشنهاد منطقی است عملیاتی شود هزینه هایی 
که از س��وی اهال��ی عباس آب��اد برای آبرس��انی در 
سال های پیش صورت گرفته است برآورد خواهد شد 
و دیون مربوطه با مطالبات آبفا تهاتر می شود.  البته 
گفته فوق در حد پیشنهاد است و هنوز صورت عملی 
نگرفته است.  ضمنا وقتی از مسئولین مربوطه رقم 
دیون مشترکین به آبفا را پرسیدیم ابراز بی اطاعی 
کردند و آبفا نیز در این رابطه هزینه و تعداد مشترکین 
بدهکار را اعام نکرد.  ولی طبق آنچه برخی از اهالی 
می گویند رق��م این مهم بی��ن 300 تا 400 میلیون 

برآورد می شود. 
گفتنی اس��ت محمدجواد کلیوند نماینده مردم 
کرج در مجلس، محمدتقی ایرانی فرماندار و معاون 
اس��تاندار البرز، غامرضا رضایی فر مدیرعامل آب و 
فاضاب البرز، علی مجدی نسب مدیرآب و فاضاب 
کرج، بخش��دار مرکزی کرج، نماینده عزیزاکبریان 
دیگر نماینده مردم کرج در مجلس ازجمله مسئولانی 
بوده اند که اسامی آنان در ذیل صورتجلسۀ آبفای البرز 

در رابطه با موضع مزبور مشاهده می شود. 
آنچه مش��خص است هنوز هم مش��کل یاد شده 
حل نش��ده و اهالی عباس آباد همچنان در انتظارند 
که تکلیفشان در این رابطه روشن شود و البته شاید 
هم آنان��ی که اخطاریه آبفا را در دس��ت دارند رویای 
بخشودگی را در س��ر می پرورانند! به هرترتیب باید 
منتظر ماند و دید که مس��ئولان ذیربط درخصوص 

حل این مشکل چه خواهند کند. 

د یار

نماینده مردم شرق استان کرمان در مجلس:   

امیدواریمنرخخریدخرمااز
نخلدارانافزایشپیداکند

نماینده مردم شهرس��تان های ب��م، فهرج، 
ریگان و نرماش��یر در مجلس شورای اسامی 
گفت: 42 هزار نفر از مردم بم به بانک ها بدهکار 
هس��تند و با توجه ب��ه بدهی های سررس��ید 
ش��ده، تس��هیات و در نتیجه اش��تغال قفل 
 ش��ده، هیچ کس در بم نمی تواند تس��هیات 

دریافت کند.   
حجت الاس��ام »موس��ی غضنفرآبادی« در 
گفت وگو با ایس��نا، درباره خشکیدگی خوشه 
خرما در شرق استان کرمان اظهارکرد:   موضوع 
خشکیدگی خوش��ه خرما در شهرستان های 
ریگان، فهرج و نرماشیر بیشتر از مناطق دیگر 
اس��ت.  وی افزود:  این مسأله را در سفر اخیر به 
وزیر کشور اعام کرده و یادآور شدم که شرایط 
بحرانی منطقه درک ش��ود و در مجلس نیز به 

وزیر جهاد کشاورزی تذکر داده ام.   
غضنفرآبادی با اش��اره به این ک��ه مقداری از 
محصول خرما در بم و روس��تاهای اطراف این 
شهرستان باقی مانده، تصریح کرد: نرخ خرما در 

فصل برداشت مناسب نیست.   
وی ادامه داد: با وزیر جهاد کشاورزی صحبت 
کرده ایم که تسهیاتی برای خرید خرما در نظر 
بگیرند تا نرخ کاهش پیدا نکند و مردم نیز نباید 

شتابزده عمل کنند، زیرا نرخ افزایش می یابد.   
نماینده مردم شهرس��تان های ب��م، فهرج، 
ریگان و نرماش��یر در مجلس شورای اسامی 
تأکید کرد: نباید حاصل دس��ترنج یک س��اله 
کش��اورزان به راحتی از دستشان خارج شود و 
در شهرستان های شرقی از خریداران با انصاف 
استقبال می کنیم و باید شرایط کشاورزان درک 
و زحمتشان لحاظ شود.    وی گفت: پیش بینی 
می کنیم با توجه به در نظر گرفتن تسهیاتی 
برای خرید، نرخ خرما افزایش پی��دا کند و در 
صورتی که افزایش نداش��ته باشد، نرخ توافقی 
را با دولت در میان گذاش��ته و تاش می کنیم 

کشاورزان متضرر نشوند.   
غضنفرآبادی در ادامه تصریح کرد: در س��فر 
وزیر کشور به استان کرمان بحث وام های قبل 
از زلزله بم را مطرح کردم که ایش��ان قول هایی 
برای پیگیری این مشکل دادند.   وی بیان کرد: 
42 هزار نفر از مردم بم به بانک ها بدهکار هستند 
و با توجه به بدهی های سررسید شده، تسهیات 
و در نتیجه اشتغال قفل شده و هیچ کس در بم 

نمی تواند تسهیات دریافت کند.  

»چزان« در خرماپزان 

روستایبيآب،خاکبيبر
 مشکل کم آبی روزبه روز در کشور درحال وخیم 
شدن بوده و در روستاها این شرایط به یک بحران 

بدل شده است. 
ه��زار و 126 روس��تای اس��تان مرکزی تحت 
پوشش آب و فاضاب روس��تایی قرار دارند که به 
گفته  مدیرعامل آب و فاضاب روس��تایی استان، 
316 روستا از این تعداد، با مشکل کم آبی مواجه 
هستند و هم اکنون آبرسانی به 126 روستا با تانکر و 

آب بسته بندی انجام می شود. 
به گزارش ایسنا، خشکسالی های متوالی و افت 
آب های س��طحی و زیرزمینی آبرسانی به برخی 

روستاها این استان را با مشکل مواجه کرده است. 
چزان یکی از این روستاها، از توابع بخش مرکزی 
شهرستان خنداب در اس��تان مرکزی است و در 
فاصله 23 کیلومتری از مرکز شهرستان قرار دارد. 

 این روس��تا در دهس��تان دهچال واقع شده و 
براس��اس سرش��ماری مرکز آمار ایران در  س��ال 
138۵، جمعیت آن 803 نفر )184خانوار( برآورد 

شده است. 
به گفته  ساکنان، این روستا طی 14 ماه گذشته 
دچار کم آبی و البته به دنبال آن، بی آبی است و هیچ 
اقدام موثر و مثبتی جه��ت رفع این چالش بزرگ 

تاکنون صورت نگرفته است. 
اسدی یکی از ساکنان این روستا گفت: بیش از 
یک سال است که به دنبال آب هستیم اما، تاکنون 
هیچ ترتیب اثری داده نشده و حمایت و تاشی در 
جهت رفع این مشکل از سوی مسئولان شهرستان 

و استان به انجام نرسیده است. 
وی تنها راه تأمین آب در طول این مدت را موتور 
آب های موجود در اطراف روس��تا عن��وان کرد و 
گفت: تنها به واسطه موتورهای آب  که در طول روز 
تنها 2 تا 3 ساعت روشن است، آب مورد نیاز اهالی 
تأمین می ش��ود که البته این میزان آب نیز برای 

مصرف همه اهالی روستا کفایت نمی کند. 
اس��دی افزود: در ط��ول روز نیز ب��ه مدت یک 
ساعت، آب بخشی از روستا وصل می شود و همه 
اهالی روستا نمی توانند از همین مقدار اندک نیز 
بهره مند شوند. در این مدت با فرماندار، بخشدار و 
استانداری صحبت شد اما، پاسخی دریافت نشده 

است و شرایط روز به روز حادتر می شود. 
رضا اسدی، دهیار روستای چزان نیز درخصوص 
بی آبی این روستا گفت: نزدیک به 14 ماه است که 
روستای چزان دچار بی آبی شده و طی تاش های 
بس��یاری که تاکنون از جانب دهیاری انجام شده 
مشکل رفع نشده، بلکه شرایط وخیم تر شده است. 
 وی با اشاره به این که در ابتدای امر تنها به کندن 
یک چاه اکتفا ش��د، اف��زود: در بح��ث حفر چاه و 
تأمین آب مورد نیاز روس��تا نی��ز منابع طبیعی و 
جهادکشاورزی شهرستان خنداب همکاری های 
لازم را نداش��تند و اظهار کردند ک��ه حفر چاه در 
اراضی منابع طبیع��ی صورت گرفته اس��ت و به 

همین دلیل مشکل همچنان ادامه یافت. 
دهیار روس��تای چزان افزود: به منظور تسریع 
در انجام کار و رفع مشکل اهالی روستا ۵0 میلیون 
توم��ان از بودج��ه دهی��اری ب��ه آب و فاضاب 
شهرستان پرداخته شد، ولی تاکنون اقدامی انجام 
نشده است و بحث تهیه لوله مورد نیاز برای انجام 

لوله کشی را بهانه کرده اند. 
وی با اش��اره به حمایت های مالی که از س��وی 
نماین��دگان مردم خن��داب در مجلس ش��ورای 
اسامی صورت گرفته اس��ت، گفت: اهالی روستا 
بیش از یک سال اس��ت که به اجبار و برای تأمین 
آب مورد نیاز خود باید مسیر 400 تا ۵00 متری 
تا موتور آب را طی کنند و هیچ کس تاکنون قدمی 

برای رفع نیاز این مردم برنداشته است. 
حیدری، مدیرعامل آب و فاضاب روس��تایی 
استان مرکزی درخصوص آبرسانی به این روستا 
گفت: روستای چزان به همراه چند روستای دیگر 
به دلیل خشکسالی با خشک شدن چاه ها مواجه 
ش��ده اند.  وی افزود: در این راس��تا آب و فاضاب 
روس��تایی اقدام به حفر چاه در این روستاها کرد 
و درحال حاض��ر فقط خط انتق��ال آن باقیمانده 
اس��ت که تا 2 ماه آینده نصب خط انتقال به پایان 
خواهد رسید.  وی با اش��اره به توزیع 7۵ هزار لیتر 
 آب معدنی به صورت رایگان و آبرس��انی به کمک
 17 تانکر آب در سطح استان افزود: آب مورد نیاز 
این روستاها به واسطه تانکر و همچنین از طریق 
توزی��ع آب معدن��ی درحال تأمین اس��ت و هیچ 
مش��کلی وجود ندارد.  مدیر عامل ش��رکت آب و 
فاضاب روستایی اس��تان مرکزی همچنین در 
ابتدای شهریورماه از اختصاص اعتبار 180 میلیارد 
ریالی برای تکمیل پروژه های آبرس��انی و تأمین 
آب شرب روستاهای این استان خبر داد که امید 
را برای رفع این مشکات بیشتر کرد.  وی با بیان 
این ک��ه از این میزان اعتبار 10۵ میلی��ارد ریال از 
محل اعتبارات ماده 180 اختصاص یافته اس��ت، 
افزود: همچنین 7۵ میلیارد ری��ال از این اعتبار از 
محل تملک دارای��ی و 2درصد وزارت نفت تأمین 
می شود که از این میزان تاکنون 18 میلیارد ریال 
اختصاص یافته اس��ت.  حیدری با اشاره به این که 
در کل 2۵ میلیارد و 900 میلیون تومان برای رفع 
مشکل کم آبی روستاهای استان مرکزی نیاز بوده 
است، بیان کرد: هم اکنون 7 میلیارد و 900 میلیون 
تومان برای رفع مشکات کم آبی روستاها هزینه 
 ش��ده که ش��رکت آب و فاض��اب ای��ن مبلغ را 

بدهکار است. 
مدیرعامل ش��رکت آب و فاضاب روس��تایی 
استان مرکزی بیان کرد: در صورت تأمین اعتبارات 
مورد نیاز، با بازسازی چشمه ها و قنوات موجود در 
این روستاها، امکان تأمین آب مورد نیاز اهالی این 

روستاها وجود دارد. 

فراخوانهمکاری

نظ��ر ب��ه گس��ترد      گی فعالیت ه��ای روزنام��ه 
ش��هروند       و توجه ویژه مس��ئولان آن به وضعیت 
جای جای کش��ور، راه اند      ازی صفحه س��رزمین با 
هد      ف پرد      اختن به مش��کلات و معضلات مرد      م د      ر 
اس��تان ها د      ر د      س��تور کار قرار گرفت که د      ر این 
مسیر پرد      اختن به اقوام مختلف نیز د      ر سرلوحه 
کار ق��رار د      ارد      .براین اس��اس صفحه س��رزمین 
پنجره ای است به س��وی هر د      یار و د      ر این مسیر 
د      ست همکاری مسئولان، اس��اتید      ، کارشناسان، 
د      انش��جویان و اهل فن را به گرمی می فشاریم تا 
د      ر جهت پر بارتر کرد      ن آنچه پیش روی شما قرار 

د      ارد      ، بکوشیم.
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اقليم

بیمارستان عسلویه درقطب اقتصاد و انرژی کشور 
پس از سال ها انتظار مردم این خطه به بهره برداری 
می رسد ولی در عین حال یکی از خواسته های مردم 
این شهرس��تان اس��تفاده از نیروهای بومی در این 

بیمارستان  است.  
به گزارش مهر، عسلویه سال هاست که به عنوان 
پایتخ��ت انرژی ایران ش��ناخته می ش��ود و این که 
کلم��ه پایتخت را یدک می کش��د، لازم اس��ت که 
رنگ و ب��وی پایتخت را نیز داش��ته باش��د ولی در 
 برخی از زیرس��اخت ها با مش��کات و کمبودهایی

 روبه رو است.  
به گفته مدیرکل تأمین اجتماعی استان بوشهر، از 
حدود 360 هزار نفر بیمه شده اصلی تأمین اجتماعی 
اس��تان بوش��هر، حدود100 هزار نفر در شهرستان 
عسلویه و منطقه پارس جنوبی مشغول به کار هستند 
و اغلب کارگاه های طرف قرارداد تأمین اجتماعی هم 

در این شهرستان مشغول به فعالیت   هستند.  
این تعداد بالای بیمه شدگان می طلبد که خدمات 
مناسبی نیز به این بیمه شدگان ارایه شود که یکی 
از مهم تری��ن خدماتی ک��ه در این زمین��ه می توان 
 ارایه کرد، خدمات درمانی و س��اخت مراکز درمانی

 مناسب است.  
بیمارستان 32 تختخوابی تأمین اجتماعی عسلویه 
می تواند نقش ارزنده ای در وضع درمان مردم عسلویه 
و روستاها و ش��هرهای اطراف و همچنین کارکنان 
صنای��ع و مراکز صنعتی و تاسیس��اتی این منطقه 

داشته باشد.  
ساخت بیمارستان تأمین اجتماعی عسلویه از سال 
84 آغاز شده است و هم اکنون 9 سال از آغاز ساخت 
آن می گ��ذرد که با حضور وزیر کار ب��ه بهره برداری 

خواهد رس��ید که البته هم اکنون برخی از خدمات 
درمانی در این مرکز ارایه می شود.  

مدیر درم��ان تأمین اجتماعی اس��تان بوش��هر 
دراین باره اظهار داش��ت:   تاش های بس��یار خوبی 
برای توسعه زیرساخت های درمانی تأمین اجتماعی 
در استان بوشهر صورت گرفته و تکمیل بیمارستان 
عسلویه نیز یکی از مهم ترین این برنامه ها بوده است.  
ابراهیم پورحکیمی اضافه کرد: این بیمارس��تان 
با کیفیت بالایی اجرا ش��ده و از تجهی��زات به روز و 
مناسبی برای تجهیز این بیمارستان استفاده شده 
است و امیدواریم بتواند نیازهای درمانی شهرستان 

عسلویه را پاسخ دهد.  
وی با بی��ان این که این بیمارس��تان از س��ال 84 

عملیات احداث آن آغاز ش��ده اس��ت، خاطرنشان 
س��اخت: ارای��ه خدم��ات مناس��ب از مهم تری��ن 
اولویت های سازمان تأمین احتماعی است و مراکز 

درمانی تأمین اجتماعی توسعه می یابد.  
مدیر درمان تأمین اجتماعی استان بوشهر با اشاره 
به پذیرش بیماران در این بیمارستان، تصریح کرد: 
این بیمارس��تان با حضور وزیر کار ب��ه بهره برداری 

خواهد رسید.  
نماینده جنوب استان بوشهر در مجلس شورای 
اسامی با اشاره به آغاز پذیرش بیمار در بیمارستان 
تأمین اجتماعی عس��لویه اظهار داشت: با توجه به 
پیگیری های ص��ورت گرفته پزش��کان متخصص 
بیمارستان عس��لویه درحال حاضر مستقر و آماده 

پذیرش بیماران هستند.  
حجت الاس��ام موس��ی احم��دی اضاف��ه کرد: 
بیمارس��تان نبی اکرم)ص( عس��لویه دارای بخش  
اورژان��س، بخش مردان، بخش زن��ان و اطفال، اتاق 
عمل، آزمایش��گاه، رادیول��وژی و همچنین بخش 

درمان سرپایی است.  
نماینده شهرستان های جم، کنگان، عسلویه و دیر 
در مجلس شورای اس��امی افزود: این مرکز نسبت 
به ارایه خدمات درمانی برای همه مراجعان با تعرفه 
دولتی و برای بیمه شدگان تأمین اجتماعی به صورت 

کاما رایگان اقدام می کند.  
احمدی ضم��ن ابراز خرس��ندی از آغ��از به کار 
بیمارستان عس��لویه، رفع مش��کات بهداشتی و 
درمانی ساکنان شهرستان عسلویه را  از اولویت های 

کاری خود عنوان کرد.  
امام جمعه شهرستان عس��لویه با تأکید بر لزوم 
اشتغال نیروهای بومی در بیمارستان عسلویه اظهار 
داش��ت: تنها موضوعی که در راه اندازی بیمارستان 
مردم ای��ن منطقه را نگ��ران کرده عدم اس��تخدام 

نیروهای بومی است.  
حجت الاسام سید علی هاش��می نژاد خواستار 
تاش همه مس��ئولان برای بکارگی��ری نیروهای 
بومی در این بیمارستان ش��د و ادامه داد: راه اندازی 
بیمارس��تان یکی از مهم ترین خواس��ته های مردم 
شهرستان عس��لویه اس��ت که از خدمات درمانی 

مناسبی   بهره مند  شوند.  
وی اضاف��ه ک��رد: امیدواریم ب��ا راه ان��دازی این 
بیمارستان شاهد رفع مشکات درمانی مردم در این 
منطقه باشیم و مردم بتوانند از این مرکز استفاده لازم 

را ببرند.  

 بهره برداری از بیمارستان عسلویه پس از سال ها انتظار

لزوماستفادهازنیروهایبومیدربیمارستان

ادامه از صفحه 8

یکسایکس-پیکویدیگریا
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قانون اساس��ی تونس به این لحاظ پاسخی است به 
کس��انی که خود فقه و شریعت را به عنوان منشأ اصلی 
خش��ونت معرفی کرده و ب��ه این ترتیب در س��تیزه با 
ش��ریعت و فقاهت تا مرز توجیه صدام و سیسی پیش 
می روند. ماده شش��م این قانون اساسی به نحو توامان 
دولت را موظف به »حفظ دین« و مراسم دینی و»مبارزه 
با تکفیر« می کن��د. به عبارت دیگر ب��رای گرفتن زهر 
تکفیر نیازی به احضار روح رضاخان و آتاتورک در پیکر 
هویت ملی نیس��ت، نیازی به توجیه کودتای سیسی 
وکشتار نمازگزاران رمضان و توجیه جنایات جنگی او 
به بهانه »دفع خطر ش��ریعت« نیست، کافی است یک 
اراده و سازش اجتماعی بین نمایندگان اقشار اجتماعی 
گوناگون زیر یک سقف مدنی پارلمانی بر سر مبارزه با 
همه اشکال مذهبی و سکولار افراطی گری شکل گیرد 
و این اراده پش��توانه قانونی و اجرایی یابد. ماده 6 قانون 
اساس��ی تونس به همین لحاظ نه فقط با افراطی گری 
مذهبی که با افراطی گری سکولاریس��تی که خصلت 
س��کولار دول��ت را درتقابل ب��ا دین تعری��ف می کند 
موضع گیری کرده اس��ت. تجرب��ه تونس همچنین به 
این لحاظ درس��ت معکوس تجربه تلخ ترکیه در دهه 
نود اس��ت که لیبرال های آن دیار برای ترس��یم فاصله 
یکسان خود از »ش��ریعت« و»کودتا«، شعار»نه شریعت 
نه کودتا« س��ر دادند. غافل از این که در ش��رایطی که 
کودتا و به هم��راه آن هژمونی و س��روری نظامیان در 
مهندسی هویت ملی خطر اصلی است، سردادن شعار 
»نه ش��ریعت نه کودت��ا« در عمل به س��ود کودتا تمام 
خواهد شد. لیبرال های ترکیه بعد ها با مشاهده تبعات 
»کودتای پست مدرن« از خود انتقاد کرده و کوشیدند 
در کنار کرد ها و اس��امگرایان ترکیه بل��وک واحدی 
 علیه کمالیسم تش��کیل دهند اما  این تجربه به مصر

 منتقل نشد.


